

Protokoll vid Svenska Pointerklubben 2021-04-12 kl. 20:00 -21:30 (Via TEAMS)

Närvarande: Sverker Örmin, Rolf Sandström, Marie Frändegård, Björn Danås, Henrik Nilsson och Jimmy Börjesson. **Frånvarande:** Bjerke Andersson, Daniel Nilsson, B-O Johansson och Christoffer Holmqvist

1. **Mötets öppnande:** Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
2. **Val av mötes sekreterare när ordinarie saknas:** Ordinarie sekreterare Rolf Sandström.
3. **Godkännande av dagordning:** Dagordningen godkändes.
4. **Val av justerare:** Björn Danås
5. **Genomgång av föregående protokoll:** Lades till handlingarna.
6. **Ekonomisk redogörelse:** Betalat ut 5000 + 1500 (felbetalt) kr för vårträning Gotland. I övrigt inga förändringar.
7. **Sekreterarens redogörelse för inkommande post:** Har skickats vidare till styrelsen
8. **Rapport från PUR, DURK och VU:**

PUR:

DURK: Genomgång av minnesanteckningar från mötet 21/3 2021

VU: 2022 års anvisningar för höstens Fjäll-SM och Fjällpokal. Vinter-SM och Vinterfjällpokalen ställs in. Årsredovisningen för FA är färdigställd.
9. **Årsmöte 2021**
 - Hur ska vi genomföra och när, Sverker kollar upp med SKK om val som ifjol eller om det går att lösa via Teams eller liknande. Motioner, via Teams med moderator, Sverker kollar med Klas Dagertun.
 - Valberedningens förslag som godkänns av SKK, 1 år extra för sittande styrelse. Vi ser gärna att medlemmarna ges möjlighet till val och få lämna in motioner om möjligt.

BD

RS

10. Övriga frågor

- Ska vi justera våra krav för valannonsering på vår hemsida? Arbetsgrupp: B-O sammankallande, Jimmy och Daniel. Flyttas till nästa möte.
- Huvudprov och Guldpokal 2021. Domare: Camilla Paradis, Hans-Allan Eliasson, Bengt Hansson och Benny Melin. Fler domare då vissa kanske kommer att delta. Henrik, Björn och Rolf kommer med förslag till nästa möte.
- Vandringspriser huvudprovet. Styrelsen är helt eniga att dela utvandringspriserna från utställningen i samband huvudprovet.
- Lokalklubsrepresentanter, kontaktpersoner. Lista på vad vi förväntar oss. Vi tar upp detta på nästa möte. Arbetsgrupp, Marie sammankallande, B-O och Christoffer.
- Vårprov Fjäll, diskussion om huvudprov på vår fjäll, vår provens framtid? Inga beslut i en stor fråga!!
- Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes enhälligt av styrelsen och lades till handlingarna.

11. Nästa möte: 2021-04-26 Teamsmöte 20.00-21.30

12. Mötets avslutande: Ordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet!

Sekreterare:

Rolf Sandström

Ordförande:

Sverker Örmih

Justerare:

Björn Danås